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                 Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kunčina 

Konaného dne 14. 10. 2015 v 17:00 hod. v obřadní místnosti Obecního úřadu Kunčina 

 

Přítomní zastupitelé:  

Miroslav Kubín, Josef Beneš, Zdeněk Henych, Tomáš Matušák, Dagmar Nedvědová, Jiří Šejnoha, Jiří Jelínek, 

Aleš Širůček, Marek Šejnoha, Ondřej Brychta, Pavel Novotný 

Přítomní občané:  

H. Fafílková, M. Fafílek, L. Polák, J. Richter R., M. Protivánek, L. Moučka, J. Kubiš, L. Zezulová 

 

Starosta obce přivítal zastupitele obce i přítomné občany a seznámil zastupitele s programem zasedání, 

s návrhem zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

Starostou obce byl podrobně představen bod č. 10 v programu zasedání. Zastupitelé ani přítomní občané 

neměli námitek či dalších doplňujících návrhů.  

 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání, volba zapisovatele a ověřovatelů 
2. Zpráva starosty o činnosti VPP, projektech a plnění zadaných úkolů 
3. Zpráva předsedů výborů o jejich činnosti 
4. Pronájem obecního hostince v Nové Vsi 
5. Vklad majetku obce do dobrovolného svazku obcí, schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace ve výši 100.000 Kč Skupinovému vodovodu Moravskotřebovska. 
6. Prodej a nákup pozemků, věcná břemena 
7. Investice do oprav obecního majetku – stav projektů 

- Střecha Nová Ves 37 
- Oprava poškozeného propustku na cestě k Mladějovu 
- Přístavba zázemí pro komunální techniku ke Kulturnímu domu v Kunčině  

8. Žádosti o finanční podporu 
9. Rozpočtová opatření 
10. Další 

10.1. Zabezpečení obou budov Mateřské školy v Kunčině  
10.2. Zřízení nového pracovního místa 
10.3. Problém s volným pohyb psů v obci 
10.4. Kunčina „200“ 
10.5. Vánoční strom obce 
10.6. Hasičská zbrojnice Kunčina - diskuze 

 
11. Usnesení a závěr 

 

Zapisovatel zápisu: Tomáš Matušák 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Novotný, Jiří Jelínek 
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2. Zpráva starosty o činnosti VPP, projektech a plnění zadaných úkolů 
 

Starosta obce seznámil přítomné s činností pracovní skupiny v měsících září a říjnu letošního roku. 

Zaměstnanci obce pracovali na následujících pracovních úkolech: 

• Most Nová Ves – celková oprava mostu, nové příčné nosné konstrukce, izolace, betonový povrch, 

asfaltový povrch. 

• Most na Mladějov – stavba zcela nového mostu včetně nových čel a skruží, dodavatelsky provedeny 

pouze výkopové práce a usazení skruží, zaměstnanci obce ušetřili významné finanční prostředky 

obce ve srovnání s původními cenovými nabídkami dodavatelů. 

• Chodník a parkoviště u Klubu důchodců – byl vybudován nový chodník a parkoviště u Klubu 

důchodců, dále byly zakoupeny a umístěny lavičky, které budou sloužit jak návštěvníky knihovny i 

nájemníkům Klubu důchodců. 

• Dřevník u KD Kunčina – vystavění nového dřevníku pro úschovu obecního dřeva u Kulturního domu. 

• Výkopové a dokončovací práce – Oprava VO – bylo opraveno veřejné osvětlení u Okálů v Kunčině. 

• Chodník u MŠ v Kunčině – obecní zaměstnanci vybudovali chodník u budovy Mateřské školy 

v Kunčině. 

• Opravy místnosti pro SDH Kunčina v Klubu důchodců 

 

Starosta obce poté představil plán práce pro následující měsíce: 

- Oprava kuchyně Kulturního domu v Kunčině  

- Opravy Klubu důchodců v Kunčině (chodba, sál) 

- Údržba chodníků a obecních cest, úklid sněhu 

- Úklid půdních prostor obecních budov 

- Elektronizace důležitých dokumentů na OÚ 

  

Starosta obce dále seznámil přítomné se stavem projektů z letošního roku a zadaných úkolů: 

1. Nakládání v BRO v obci Kunčina 

• Byla zaslána žádost o plnění smlouvy o dodávce strojů, v příštím týdnu bude dodán traktor, začátkem 

listopadu zbývající části dodávky. 

• Stále starosta obce jedná s ÚZSVM o nájemní smlouvě a smlouvě o výpůjčce k pozemkům č. 630 a č. 

629, momentálně závisí na znaleckém posudku, který určí cenu pozemku a také cenu nájmu 

• Po navázání právního vztahu budou pokračovat práce na projektu Kompostárny Kunčina 

2. Dětská hřiště Kunčina a Nová Ves 

• Projekt je po stavební stránce dokončen 

• Obě hřiště jsou pojištěna v rámci pojištění obecního majetku. 
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• Správcem hřišť byl jmenován Jaroslav Selinger  

• Podklady pro vyúčtování dotace odeslány na MMR. 

3. Webové stránky obce 

• Na webových stránkách se intenzívně pracuje 

• Starosta obce představil přítomným současnou podobu stránek 

• Spuštění nového webu je plánováno na 1. 12. 2015 

4. Kanalizace Kunčina 

Starosta obce informoval přítomné o krocích, které již byly v této věci podniknuty: 

- Schůzka s panem Abrahámem a panem Novotným z VHOS na téma dotačních titulů pro výstavbu 

kanalizace  dohoda na vyhotovení studie proveditelnosti projektu. 

- Rozhovor s panem Sejbalem o stavu územního řízení k dané akci  Stále čekáme na vyjádření od 

majitelů sítí a dotčených orgánů a předání dokumentace k územnímu řízení 

- V pátek16.10.2015 v 9:00 bude dokumentace předána na odbor výstavby MěÚ Mor. Třebová, starosta 

obce se setká se zástupcem projekční firmy – p. Vyhledalem  

5. Protipovodňová opatření Kunčina a Nová Ves 

• Starosta se sešel s PhDr. Janou Staňkovou a s Ing. Janou Nečesánkovou v této věci 

• Práce na projektu finišují a žádost o dotaci bude podána v řádném termínu 

• Bude nutné ustanovit povodňovou komisi jako krizový orgán, starosta domluví schůzku s panem Ing. 

Nykodýmem, který přislíbil svou spolupráci  

6. Sportovní areál Kunčina – provozní řády 

• Provozní řády byly projednány na Hygienické stanici ve Svitavách 

• Bylo vydáno rozhodnutí, které umožňuje provoz Relax klubu Kunčina pro veřejnost. 

• V současné době probíhá hledání vhodné a cenově dostupné akreditované laboratoře, která bude 

provoz monitorovat. 

• Spuštění provozu od 1. 11. 2015  

 
 
3. Zpráva předsedů výborů o jejich činnosti 

Předsedové výborů podali zprávy o činnosti výborů, jímž předsedají.  

1. Finanční výbor – Zdeněk Henych  

Představil zastupitelům i občanům obsah rozpočtového opatření č. 4. 

Seznámil přítomné se stavem finančních prostředků na účtech obce, stav finančních prostředků obce je 

vyčíslen v příloze zápisu ze zasedání obecního zastupitelstva obce.  
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2. Kontrolní výbor – Jiří Jelínek 

Seznámil přítomné s plánem uspořádat schůzi výboru v úterý 20. 10. 2015, přes léto se kontrolní výbor 

nesešel. 

3. Výbor pro SKaŽP – Ondřej Brychta  

Předseda výboru seznámil přítomné s činností výboru pro sport, kulturu a životní prostředí. Představil náměty 

výboru ke zvážení zastupitelstvu, mj. nákup nábytku do kulturního domu v Kunčině či vypracování manuálu a 

pravidel pro výpůjčky obecních budov sloužících kultuře či soukromým akcím. 

Ondřej Brychta se poté dotázal zastupitelů Pavla Novotného a Marka Šejnohy, zda se dále chtějí účastnit 

práce výboru, nebo zda má na příštím zasedání navrhnout snížení počtu členů výboru na 3. Od obou 

dotázaných zastupitelů zaznělo, že nemají problém se snížením počtu členům výboru. 

4. Pronájem obecního hostince v Nové Vsi 

Jediným žadatelem o pronájem hostince v Nové Vsi je pan Pavel Dvořák, jehož žádost je evidována pod č.j. 

236/2015 . 

Návrh starosty: Zachovat podmínky stejné jako u posledního nájemce pana Češky, tedy nájemné 1000 Kč/ 

měsíčně v přechodném období do konce roku 2016, další výše nájemného bude závislá na výši investic do 

objektu. Smlouvu připraví starosta obce.  

5. Vklad majetku obce do DSO, schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace ve 

výši 100.000 Kč Skupinovému vodovodu Moravskotřebovska. 

a.) Jde o vklad majetku ve výši 6553 Kč, jedná se o vodovodní přípojku k novostavbě pana Vrbického z Nové 
Vsi. 
b.) veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace - jedná se o „spoluúčast“ obce na projektu Výměna vodovodu 

Kunčina, kterou jsme již schválili na zasedání z 12. ledna 2015. (Usnesení č. 3/2015) 

Starosta obce nechal veřejnoprávní smlouvu kolovat. Jedná se o poskytnutí neinvestiční dotaci Skupinovému 

vodovodu Moravskotřebovska ve výši 100.000 Kč.  

Návrh veřejnoprávní smlouvy byl zveřejněn na úřední desce od 29. 9. 2015 – 14. 10. 2015 

 
6. Prodej, nákup a směna pozemků, věcná břemena  

 Žádost o koupi části pozemku p. č. 660, výměra 2030 m2, k.ú. Kunčina 

Žádost o koupi části pozemku parc. č. 660 podal pan Martin Šmehlík z Kunčiny. Žádost ze dne 24.9.2015 je 

evidována pod č.j. 257/2015. 

Důvodem jeho žádosti je propojení parcel 782/2, kterou žadatel vlastní a 664/4, kterou má zájem koupit. Před 

schválením prodeje parcely bude vyhotoven geometrický plán na náklady kupujících, ze kterého bude zřejmé 

vytyčení prodávaných části a jejich výměry. 

 Žádost o koupi pozemku p. č. 1262/7, výměra 55 m2, k.ú. Kunčina 

Žádost o koupi pozemku parc. č. 1262/7 podala paní Ženatová a pan Ženata z Kunčiny, žádost ze dne 

12.10.2015 je evidována pod č.j. 268/2015. 

Důvodem žádosti je napravení nesouladu vlastnictví pozemku a jeho skutečného užívání. 

Zastupitelé projednali žádost a navrhují uspořádat schůzku na dotčeném místě s majiteli sousedních 

nemovitostí, na které bude prodej vysvětlen a případně upřesněn. 
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 Žádost o koupi pozemků p. č. 1356/80 a části pozemku p.č. 1363/2, k.ú. Nová Ves u Mor. Třebové) 

Žádost o koupi pozemku parc. č. 1356/80 a části pozemku parc. č. 1363/2 podal pan Zdeněk Štarha z Nové 

Vsi. Žádost ze dne 25.9.2015 je evidována pod č.j. 259/2015. 

Důvodem jeho žádosti je napravení nesouladu vlastnictví pozemku a jeho skutečného užívání. Před 

schválením prodeje parcely bude vyhotoven geometrický plán na náklady kupujících, ze kterého bude zřejmé 

vytyčení prodávaných části a jejich výměry. 

 

7. Investice do oprav obecního majetku – stav projektů 

a.) Střecha Nová Ves 37 

- Současní nájemníci zájem o koupi nemovitosti neprojevili. S navýšení nájemného po provedení 

opravách však bude na místě. 

- Jedná se o bezproblémové nájemníky, kteří pravidelně platí nájem 

- Dle názoru starosty obce jako pronajímatele by nebylo korektní nabídnout nemovitost k prodeji jinému 

zájemci krom současných nájemníků, starosta obce navrhuje zahrnout opravu nemovitosti do 

rozpočtu obce na rok 2016. 

Proběhla krátká diskuze na téma návratnosti investovaných prostředků do oprav obecních budov. Bylo 

navrženo projít stávající nájemní smlouvy k obecním bytům, případně připravit nové nájemní smlouvy dle 

NOZ. 

b.) Oprava poškozeného propustku na cestě k Mladějovu  

Opravy provedeny obecními zaměstnanci v čele se Zdeňkem Pešavou, zemní práce prováděla firma David 

Čonka, k usazení potrubí byl využit jeřáb VHOS. Potrubí věnovala firma AGRO Kunčina. 

Celkové náklady se budou pohybovat okolo 150.000 Kč. Ve srovnání s první cenovou kalkulací a nabídkou 

jsou čtvrtinové.  

c.) Přístavba zázemí pro komunální techniku ke Kulturnímu domu v Kunčině  

Projektová dokumentace je vyhotovena, čekáme na vyjádření k požárnímu řešení stavby. Výstavba bude 

probíhat až v roce 2016, proto je nutné zařadit akci do výdajů rozpočtu 2016 

 

8. Žádosti o finanční podporu   

Žádost o finanční podporu - Záchranná stanice Pasíčka. Pan Zdeněk Henych vysvětlil přítomným, že 

příspěvek bude platit Skupinový vodovod Moravskotřebovska, nikoliv obec. V dané věci zastupitelstvo obce 

nehlasovalo. 

9. Rozpočtová opatření 

Podrobně rozpočtové opatření vysvětlil přítomným předseda finančního výboru ve svém vystoupení v úvodu 

zasedání. Rozpočtové opatření č. 4 je přílohou zápisu ze zasedání zastupitelstva. 

 

10. Různé 
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10.1. Mateřská škola Kunčina – zabezpečení budov 

Starosta obce předal slovo paní Haně Fafílkové, ředitelce MŠ Kunčina.Tak přítomným přednesla požadavek 

na zabezpečení budov MŠ a rámcový rozpočet celé akce. Akce bude zařazena do návrhu rozpočtu na rok 

2016. 

10.2. Zřízení nového pracovního místa 

• Jedná se o zřízení pracovního místa z důvodu nakládání obce s BRO 

• V období od 1.4. – 31.10. je obec povinna umožnit občanům odběr BRO, jak jistě víme, my se rozhodli 

pro formu vlastní kompostárny malého rozsahu. 

• Hlavní pracovní náplň: 

Sezóna BRO – obsluha Kompostárny Kunčina, obsluha techniky – traktor, síto, překopávač, nosič kontejnerů, 

+ administrativa na kompostárně  

Sezóna mimo BRO – práce v obci, úklid sněhu, posyp cest apod., administrativa – hlášení o odpadech.  

Místostarosta obce Tomáš Matušák sdělil přítomný svůj pohled na věc a navrhl řešení se zaměstnáním 

obecního hajného Vladimíra Kalába. Proběhla diskuze k jeho návrhu. Obec nemá zákonnou povinnost 

uspořádat výběrové řízení, není to z pohledu dotací nutné. Starosta obce poznamenal, že výběrové řízení by 

bylo řešením, které by umožnilo oslovit s nabídkou pracovní příležitosti i jiné občany obce. Zastupitel Jiří 

Šejnoha poznamenal, že výběrové řízení v tomto případě není nutné a je pro variantu zaměstnat člověka, se 

kterým již máme dlouholeté zkušenosti.  

V tomto bodu nebylo hlasováno.  

  

10.3. Volný pohyb psů v obci 

- Starosta obce zaznamenal několik stížností k volnému pohybu psů po naší obci 

- Prioritou zastupitelstva je jednoznačně předcházet možnému problému s napadením apod. 

- Návrh starosty: Zkontrolovat platnou OZV o pohybu psů, konzultovat jí s MVČR, jasně definovat 

postup při porušování vyhlášky a začít dle vyhlášky fungovat.  

Místostarosta obce Tomáš Matušák poznamenal, že obce vybere dostatečné množství finančních prostředků 

na místních poplatcích za psy a žádné výdaje na psy prakticky neexistují.  

Starosta obce seznámil přítomné se záměrem povolat na pomoc při odchytu volně pohybujících se psů Policii 

České republiky, po odchytu psa by následoval odvoz psa do útulku. 

Do diskuze přispěl pan Roman Richter, který upozornil přítomné na skutečnost povinnosti udělovat sankce za 

porušení OZV v případě, že bude OZV obsahovat sankcionování za její porušení. Výše sankce by podle něj 

musela být minimálně 5 tisíc Kč, aby pokryla náklady na projednání přestupku na MěÚ Mor. Třebová.   

10.4. Kunčina čp. 200 

• Schválený prodej nemovitosti Kunčina 200 panu Klesalovi nebude realizován, a to z důvodu 

odstoupení od záměru ze strany zájemce pana Klesala, který si záměr koupit objekt rozmyslel a 

nebude jej realizovat z finančních důvodů 
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• Následný krok: Zrušení Usnesení č. 31/2015, zastupitelé se shodli na tom, že pan Klesal uhradí obci 

veškeré náklady spojené s přípravou smluv a PENB k objektu Kunčina 200. 

• Další zájemce o koupi budovy předal svou žádost přímo před jednáním zastupitelstva. Zájemcem je 

pan Lumír Moučka z Moravské Třebové. Žádost bude přílohou zápisu z jednání zastupitelstva. 

V žádosti pan Moučka definuje svůj záměr s budovou, žádost pana Moučky je přílohou zápisu ze 

zasedání obecního zastupitelstva.  

• Jaká je další varianta? ZBOURÁNÍ OBJEKTU a využití velmi dobrého strategického místa k 

vybudování obecního objektu za přispění dotací. 

• Zastupitel Pavel Novotný sdělil přítomným svůj návrh, který spočívá v demolici objektu a výstavbě 

zázemí pro obecní zaměstnance a nové garáže pro hasiče.  

• Zastupitelům obce se nabídka pana Moučky zdá natolik zajímavá, že o prodeji budovy hlasovala 

ihned a schválila prodej nemovitosti zájemci. 

10.5. Vánoční strom obce 

• Vánoční strom u Základní školy v Kunčině se bohužel zlomil 

• Náhradní řešení: Bude ozdoben strom naproti Obecnému úřadu v Kunčině, který budou plnit roli 

Vánočního stromu v několika dalších letech.  

• Zároveň bude vysazen nový Vánoční strom obce v jeho sousedství, ten může růst a připravovat se na 

svou další roli v následujících desetiletích- 

• Přípojka elektrické energie bude dotažena ze sloupu VO a připravena pro obě varianty zároveň. 

10.6. Hasičská zbrojnice Kunčina 

• Starosta obce se začátkem října setkal se členy VV SDH Kunčina ve věci problematiky Hasičské 

zbrojnice v Kunčině  

Současný stav je nevyhovující a budova zbrojnice hyzdí střed obce Kunčina. 

Varianty řešení: 

1. Oprava stávajícího objektu – dotace od PK 

2. Přístavba garáže u Klubu důchodců v Kunčině, přesun zázemí  

3. Zbourat a postavit novou budovu na stávajícím místě  

Proběhla diskuze k danému tématu, starosta obce bude i nadále v kontaktu se zástupci SDH Kunčina. Úkolem 

starosty je zajistit cenovou kalkulaci všech variant řešení.  

 

Poté si vzal slovo zastupitel obce p. Henych, který se vrátil k problematice nutnosti placení nájemného za 

pozemky ve vlastnictví státu. 

10.7. Nerealizované převody pozemků ve vlastnictví státu  

Na minulém zasedání zastupitelstva obce byl projednán bod o doplacení nájemného za dobu využívání 

pozemku parc. č. 83/1 u Klubu důchodců v Kunčině a uzavření nájemní smlouvy se SPÚ. Zastupitel Jiří 

Šejnoha vznesl připomínku k možnému převodu tohoto pozemku od SPÚ na obec, to dle něj mohlo být již 

dávno provedeno a obec nemusela žádnou nájemní smlouvu uzavírat a platit nájemné. 
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Na podnět zastupitele pana Šejnohy, že vedení obce v minulých letech nepřevedlo pozemkové parcely v 

obci,konkrétně  kolem Klubu důchodců  od SPÚ na obec vystoupil p.Henych s prohlášením, že za jeho vedení 

k převodům u uvedené nemovitosti opravdu nedošlo. Byl však dohledán zápis ze zasedání obecního 

zastupitelstva ze dne 29. 9. 2010, z usnesení č. 40/2010 vyplývá, že danou problematiku převodu měl za úkol 

řešit nikoliv pan starosta Henych, nýbrž starosta obce Roman Richter.  

Přítomný občan Roman Richter reagoval informací, že se podařilo převést na obec od SPÚ jiné pozemky. 

Během projednávání převodů pozemků se však několikrát měnil příslušný zákon, který převody uvedených 

pozemků znemožnil.    

Kopie zápisu ze dne 29. 9. 2010 bude přílohou zápisu z dnešního zasedání obecního zastupitelstva. 

 

11. Usnesení a závěr 

A. Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje: 

 Usnesení č. 63/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje program veřejného zasedání obecního zastupitelstva, zapisovatelem 

volí Tomáše Matušáka a ověřovateli zápisu Pavla Novotného a Jiřího Jelínka.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se - 0  

 

 Usnesení č. 64/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr vyhotovení studie proveditelnosti projektu vybudování 

kanalizace v obci Kunčina a schvaluje uzavření smlouvy o dílo v této věci s firmou Jiří Abrahám. Cena za 

poskytnuté poradenské služby bude nejvýše 10.000 Kč.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se – 0 

 

 Usnesení č. 65/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje uzavření smlouvy o pronájmu nebytových prostor v objektu na adrese 

Nová Ves 39, 569 24 Kunčina. Výše nájemného se stanovuje na 1.000 Kč měsíčně do termínu 31. 12. 2016. 

Pro následující období,tedy roky 2017 a 2018, bude dohodnuto navýšení nájemného podle provedených 

investic do zařízení. Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu určitou do 31. 12. 2018. Náklady na vyhotovení 

nájemní smlouvy ponese obec Kunčina“  

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se – 0 

 

 Usnesení č. 66/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje vklad majetku obce do Dobrovolného svazku obcí. Jedná se o novou 

vodovodní přípojku pro novostavbu pana Vrbického v ceně 6553 Kč“  

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se – 0 
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  Usnesení č. 67/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace ve 

výši 100.000 Kč Skupinovému vodovodu Moravskotřebovska. Návrh smlouvy byl zveřejněn na úřední desce 

od 29.9.2015 – 14.10.2015.“  

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 Usnesení č. 68/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 660, zahrada, o výměře 2030 m2. 

Pozemek se nachází v k.ú. Kunčina. 

Před schválením prodeje parcely bude vyhotoven geometrický plán na náklady kupujících, ze kterého bude 

zřejmé vytyčení prodávaných části a jejich výměry.“  

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

 Usnesení č. 69/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1262/7, ostatní komunikace, o 

výměře 55 m2. Pozemek se nachází v k.ú. Kunčina.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 Usnesení č. 70/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1356/80, trvalý travní porost, o 

výměře 112 m2. Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 1363/2, ostatní 

komunikace.  

Před schválením prodeje parcely bude vyhotoven geometrický plán na náklady kupujícího, ze kterého bude 

zřejmé vytyčení prodávaných části a jejich výměry. Oba pozemky se nachází v k.ú. Nová Ves u Moravské 

Třebové.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 Usnesení č. 71/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje rozpočtové opatření č. 4.“  

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 Usnesení č. 73/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje prodej parcely KN st. 235, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 408 

m2, jejíž součástí je budova čp. 200, dále parcely parc. č. 601/1, ostatní plocha, o výměře 366 m2 v k.ú. 

Kunčina a parc. č. 589/1, zahrada o výměře 930 m2. Kupujícím je pan Lumír Moučka, celková cena za soubor 

nemovitostí je 80.000 Kč. Výše ceny je ovlivněna technickým stavem budovy, budova byla dlouhodobě 

nabízena k prodeji za cenu vyšší, žádný zájemce s vážnou nabídkou se nepřihlásil. Zastupitelstvo obce si je 

vědomo možných nákladů na demolici objektu a přeložku sloupu NN. Kupující uhradí geometrický plán a 
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náklady vkladu do katastru nemovitostí. Náklady na vyhotovení kupní smlouvy ponese obec. Daň z nabytí 

nemovitých věcí hradí kupující. V kupní smlouvě budou specifikovány termíny a rozsah oprav objektu Kunčina 

čp. 200. 

Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce od 23. 3. 2015 do 7. 4. 2015.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 

B. Zastupitelstvo obce Kunčina ruší: 

 Usnesení č. 72/2015: 

 „Zastupitelstvo obce Kunčina ruší Usnesení č. 31/2015, důvodem je odmítnutí podpisu smlouvy o prodeji 

budovy ze strany zájemce.“    

Hlasování:  pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

Závěr: 

Starosta obce ukončil zasedání obecního zastupitelstva v 19:15 hod. 

 

Dne: 22. 10. 2015 

 

Zapisovatelé: 

Tomáš Matušák   _________________________________ 

  

Ověřovatelé: 

Pavel Novotný:         _________________________________ 

 

Jiří Jelínek :   _________________________________ 

 

 

Starosta:   Bc. Miroslav Kubín   _________________________________ 


